
bewonersinvloed blijf t 

GROENGEBIED LEMNBORG TERUG IN HfT GAREEL 

Van een onzer verslaggevers 

GRONINGEN � De betrokkenheid van omwonenden moet liefst zo groot mogelijk blijven in het Le Roy-gebied 

maar daarvoor is de bemoeienis van de wilde tuinman zelf niet meer nodig Voor die redenering kreeg wethouder Ypke 

ke Gietema gisteren een royale meerderheid in de Groningen gemeenteraad ondanks uitgesproken wantrouwen en 

ongezouten kritiek van vooral de PSP en CPN en iets minder van GPV PPR VVD en D’66 

Nadat de bewoners van Lewenborg 
tien jaar lang vrij spel hebben gehad in 

het gebied onder de supervisie van Le 

Roy en coordinator Martin Duisterwinkel 

winkel gaat nu de gemeente weer de 

scepter zwaaien De inbreng van bewoners 

ners moet dan wel zo gauw mogelijk 

goed worden georganiseerd maar uiteindelijk 

eindelijk krijgt de dienst Openbare 
Werken weer de supervisie Een kwalijke 

ke zaak vindt de stuurgroep van bewoners 

ners nog steeds aangevuurd door de officieel 

ficieel weggewerkte Duisterwinkel 
Dat oordeel werd gedeeld door PSP’er 

Tom Pitstra ,,Keizer Arrogant en Koning 

ning Onbenul vernielen via hun decreten 

creten het unieke Le Roy-groenproject 

zo begon hij een betoog waarin woorden 

als ,,huichelmoord ,,stompzinnig beleid 

leid en ,,overheidsvandalisme 

voorkwamen ,,De vrije creatieve impuls 

puls tegenover de onvrije conformistische 

formistische kleinburger was volgens 

Pitstra de tegenstelling waar het om 

ging 
In die ,,mooie vrije en creatieve wereld 

reld van de PSP’er wilde Gietema liever 

ver maar niet binnentreden al constateerde 

teerde hij wel dat de woordkeus met die 

schoonheid niet in overeenstemming 
was De filosofie van Le Roy in combinatie 

binatie met de inzet van een groep 
bewoners 

woners heeft een fraai gebied opgelevprd 

gelevprd vond hij maar met een paar 

in hfet oog Iqpende nadelen Het is voor 

een groot deel ontoeganketijk voor bij- 
bijvoorbeeld 

voorbeeld ouderen er is veel materiaal 
spoorloos verdwenen en er zijn bouwsels 
neergezet waarvoor overal elders in de 

stad een bouwvergunning nodig is 

En verder was de zaak wat hem 

betreft vrij simpel er was een contract 

van 10 jaar met Le Roy en dat was afgelopen 

gelopen VVD’er Geert Otten vroeg zich 
toch af waarom ,,dit zeer geslaagde 
stukje privatisering van groenonderhoud 

houd nu moest worden afgebroken Er 

moet hier en daar wat geregeld worden 
vond hij maar de verantwoordelijkheid 
voor het gebied kan veel beter worden 
overgelaten aan een nieuw op te richten 

vereniging van bewoners 

Uiteindelijk ging de raad in ruime 

meerderheid akkoord met het voorstel 

om het groengebied onder de vleugels 

van Openbare Werken te brengen en alvast 

vast f 220 uit te trekken voor noodzakelijke 

zakelijke verbeteringen van de toegankelijkheid 

kelijkheid Maar dan pas nadat een serieuze 

rieuze poging is gedaan om daarover 

met de bewoners te praten beloofde 

Gietema 

-Bij een inbraak die gisteren is gepleegd 

in twee bouwketen van de Harener aannemer 
Lodewijk Geveke bv is voor in totaal /2000 
aan apparatuur gereedschap en keukenapparatuur 

paratuur gestolen 
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